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Vážení rodiče, žáci a přátelé školy,
po roce se Vám dostává do rukou školní časopis, ve kterém se formou žákovských prací snažíme shrnout uplynulý školní rok. Pev-

ně věřím, že v našich srdcích zůstanou vzpomínky a zážitky nejen z výuky, ale i ze spousty školních a mimoškolních akcí. Přeji Vám 
pohodové prožití nejen letních prázdnin, ale také ostatních všedních dnů a budeme se těšit na shledanou v novém školním roce.

                 Mgr. Daniel Matyášek, ředitel školy

PROSÍME, ABYSTE RESPEKTOVALI, ŽE V AUTENTICKÝCH NASKENOVANÝCH TEXTECH ŽÁKŮ SE MOHOU VYSKYTOVAT GRAMATICKÉ CHYBY.

SLOVO ŘEDITELE ŠKOLY

1. třída

Adaptační výlet

Jarní louka - Esterka Šulová

Výlet do DinoParku - Sebastian Mijalovský

Viktorka Féherváryová - Jesličky

Laura Mikošková - Zima

Matěj Holeš - Pohádka O veliké řepě

hasiči

„OTEVŘENÁ ŠKOLA”

MŠ

Laura Láryšová - Sluníčko
Mařenka Raidová - Tučňáci



1. třída

Sofinka Kramná -Bacily a vitamíny

slavíme Mikuláše

Učíme se venku

Učíme se venku

Pečení a zdobení perníčků

Zdobení kraslic voskem

▼ To jsme my

Terezka Kalusová - Karneval

kolektivní práce  třídy

Návštěva divadla a zmrzlina

Návštěva divadla a zmrzlina 

Den maminek

Úspěchy v soutěžích Opavský skřivánek - okresní kolo

Tělesa a geometrické tvary

▼ 

▼
 

strana 3



2. třída

Seznamujeme se
V novém školním roce jsme se seznámili s naší paní učitelkou Markétou 

Ranošovou, která nás vzala na výlet do zámeckého parku v Kravařích. Šli 
jsme pěšky a bylo to docela daleko. Příroda byla nádherná a všem se tam 
moc líbilo. Když jsme došli do zámku, hráli jsme různé hry, abychom se lépe 
poznali.

Viktorie Ostárková, 2. třída

Marie Světlíková 2. třída Viktorie Ostárková 2. třída

Obrázek: Štěpán Krištof, 2. třída

Učíme se hrou

Jarní vycházka

Zoe Vaňková, 2. třída

Obrázek: Viktor Steuer, 2. třída

Můj školní 
rok

Všechny předměty se mi 
líbí. V  pracovních činnostech 
jsem kreslila moje nejoblíbe-
nější zvíře a  postoupila jsem 
s  obrázkem do Opavy. V  pla-
vání hrajeme různé hry, jako 
vodní fotbal a soutěžíme, kdo 
nejdéle vydrží pod vodou. Teď 
jsme byli se třídou v dinopar-
ku. Nejvíce se mi tam líbil roz-
bitý most s pterodaktylem (lé-
tajícím dinosaurem). Tento rok 
jsem začala chodit do skautu. 
Je to můj nejoblíbenější krou-
žek, protože se tam naučíme 
hodně věcí, například vázat 
uzly. Už teď se moc těším do 
3. třídy.

Barbora Klimešová, 2. třída

Co mě baví ve 
škole

Ve škole mám nejraději češtinu 
a plavání. Čeština mě baví, protože 
máme hodnou paní učitelku. Dříve 
jsme měli ve škole tělocvik, nově 
naše třída chodí do plavání. Přesto-
že jsem plavat neuměl, vody se ne-
bojím. Patřím do 4. skupiny a plave-
me kraulem. Ještě mě baví chodit 
do kroužku angličtiny.

 Tomáš Kadula, 2. třída

Moje úspěchy
Ve 2. třídě jsem měl hodně 

úspěchů, jako třeba 2. místo 
v  matematickém Klokanovi 
a  9. místo v  Pepovi staviteli. 
Hodně se mi líbí tělocvik, pro-
tože tam cvičíme, skáčeme, 
běháme. Máme také kroužek 
angličtiny. Rád chodím do 
skautu. Baví mě tam hraní her 
venku i uvnitř.

 Kryštof Malohlava, 2. třída

Moje 2. třída
Mám hodně ráda český 

jazyk a  hudební výchovu. Ve 
Štítinském slavíčkovi jsem 
byla na 1. místě a postoupila 
jsem do Opavy. Vystupova-
la jsem v  soutěži Štítina má 
talent, v  pořadu Před suše-
dovym zeleny ořech a v pro-
gramu pro seniory. Nejvíce se 
mi líbilo zpívat s cimbálovou 
muzikou. V recitaci jsem byla 
ve škole na 3. místě.

 Petra Klimešová, 2. třída

ZIMA
Zima
Padá sníh a mrzne,
pojedeme z Plzně.
Pojedeme na saních,
hurá domů,
Ať je sníh!

 Báseň: Viktor Vacek

Čapí hnízdo
Každé ráno vidím čápa,
Jak nad námi krásně létá.
Je to velký pták,
Dělá klapy, klap.

 Báseň: Žáci 2. třída

Slepička
Slepička snesla bílá vajíčka.
Obarvím je hned, ať rozve-

selím svět.
Jaro ťuká na vrátka
A z vajíček jsou kuřátka.

 Báseň: Žáci 2. třída

„OTEVŘENÁ ŠKOLA”

MŠstrana 4



strana 5

3. A třída

„OTEVŘENÁ ŠKOLA”
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Divadlo
Od prvního dne, kdy jsem přišla na první zkoušku, jsem věděla, že 

jsem našla svůj oblíbený koníček. Ted’ jsem ve třetí třídě a přemýš-
lím o cestě, kterou jsem urazila. Nejtěžší bylo pro mě mluvit před lid-
mi a naučit se text zpaměti. Ale v kroužku máme skvělou atmosféru, 
takže je vše snadnější. Soutěže byly a stále jsou pro mě výzvou. Jsem 
ale za ně ráda. Rady od poroty si beru k srdci a snažím se zlepšit ve 
svých chybách.

Tento rok rejža vybral hru s názvem Jánošík. Já hraju mlynářku. 
Zkoušky jsou občas náročné. Rejža zuří, když neumíme scénář nebo 
neposloucháme. Největší odměna za tu odvedenou práci je potlesk 
diváků, ale i pochválení od nejlepšího režiséra.

Díky divadlu jsem získala spoustu zkušeností, kamarádů a zážitků. 
Už se těším, jakou hru budeme hrát příští rok!

 Amálie Rádková, 3. A

Pepa stavitel
Naše škola uspořádala pro žáky od 1. do 9. třídy soutěž Pepa sta-

vitel. Stavěli jsme z lega nebo z jiných stavebnic. Soutěž byla rozdě-
lena do dvou kategorií. Já jsem byl v první skupině a naše téma bylo 
„Létám ve vzduchu“. Bohužel, i když jsem se moc snažil, mé dílo ne-
zaujalo porotce natolik, aby mě ocenila. I když jsem letos nevyhrál, 
už teď se těším na příští rok.

 Václav Gaideczka, 3. A

Náš školní rok
Tento školní rok byl pro naši třídu speciální. Na matematiku a pr-

vouku nás spojili se 3. B. Přibyli nám různí učitelé i na jiné předměty. 
Na český jazyk nám zůstala naše třídní učitelka Zuzana Řimáková, za 
což jsme moc rádi. Obě naše třídy se spolu rychle skamarádily. Jezdí-
me spolu na různé školní akce a výlety. Například jsme byli v divadle 
na představení Mrazík a v Kovozoo ve Starém Městě. Letos chodíme 
do dalšího plaveckého kurzu, který nás všechny baví. Tento rok jsem 
se zúčastnil recitační soutěže a taky soutěže Štítina má talent. Sice 
jsem nevyhrál, ale i tak to byla pro mě dobrá zkušenost.

 Ondřej Ston, 3. A

Školní rok
Tento školní rok byl 

nabitý akcemi. Zúčast-
nila jsem se recitační 
soutěže, Štítinského 
slavíčka a  soutěže Štíti-
na má talent. Také jsme 
zpívali pro seniory a  na 
vánočních trzích. Trénu-
jeme na besídku. Zapo-
jila jsem se i do soutěže 
Pepa stavitel. Sice jsem 
nevyhrála, ale i  tak mě 
velmi bavila. Postavila 
jsem model běžícího 
panáčka. Poslední velká 
akce nás teprve čeká. 
Jmenuje se předávání 
vysvědčení. Už se na ni 
moc těším, protože po ní 
nám začínají dva měsíce 
prázdnin!

Eliška Broďáková, 3.A

Školní rok
Letos jsem byla ve 3. třídě. Tento rok 

byl proti těm minulým výrazně těžší. 
Museli jsme zvládnout násobilku, po-
čítání do tisíce a dokonce vyjmenova-
ná slova. Bylo to těžké, ale nakonec 
to šlo. Se třídou mám taky hodně zá-
žitků. V  létě jsme 
byli u  Stříbrného 
jezera, na pod-
zim se mi moc 
líbil Halloween, 
v  zimě jsme si 
zajeli na vánoční 
trhy do Opavy 
a na jaře jsme byli 
na výletě v  Ko-
vozoo ve Starém 
Městě. Celý rok si 
moc užívám.

 Eliška 
Šimečková, 3. A

Moje letošní úspěchy
Za tento školní rok jsem měla 6 úspěchů. Ve Štítinském slavíčkovi 

jsem byla první, v Opavském skřivánkovi jsem si vybojovala postup 
do loutkového divadla a  tam jsem byla v  regionálním kole druhá. 
S prvním stupněm trénovala paní učitelka Zuzana Řimáková, se 2. 
stupněm paní učitelka Zuzana Klimešová. Zpívání mě moc baví. 
Další dva úspěchy byly z  recitace. Ve školním kole jsem byla první 
a z okrskového kola v Kravařích jsem postoupila do okresního kola 
do Opavy. Připravovala mě taky naše třídní učitelka Řimáková. Po-
slední úspěch byl v  soutěži Štítina má talent. Do finálového kola 
jsem se probojovala s Eliškou Šimečkovou, Eliškou Broďákovou, Peť-
kou Klimešovou a Viktorem Glabazňou. Zpívali jsme písničku Výlet.

 Lydie Jantošíková, 3. A

Štítina má talent
Této soutěže se účastním velice ráda každý rok. Všichni mají mož-

nost ukázat, co ho kromě školy opravdu baví. Protože miluju tanec, 
gymnastiku a  mažoretky, moje volba byla jasná. První vystoupení 
jsem si natrénovala s  Natálkou Repaskou. Obě se totiž věnujeme 
mažoretkám, a tak jsme si vymyslely a sestavily duo s flagem. Flag 
je baton, neboli mažoretková hůlka s vlajkou. Mamky nám koupily 
růžovo-bílé kostýmy a vystoupení se nám moc povedlo, i když jsme 
zrovna nevyhrály. Do našeho druhého vystoupení jsme přibraly ješ-
tě kamarádku Julču Křibkovou a porotu jsme ohromily vystoupením 

s pompony. Skonči-
ly jsme na krásném 
2. místě. Těmto hol-
kám moc děkuji za 
spolupráci, mám je 
ráda a  už se těším, 
co vymyslíme příš-
tě.

Kristýna Kostři-
cová, 3 A

3.A
V září jsme do 3. třídy nastoupili,
s béčkem nás na matiku a prvouku sloučili.
V češtině vyjmenovaná slova frčí,
tvrdé a měkké „i“ nás mučí.
Básničky zpaměti se učíme,
povinnou četbu do knihovny vracíme.
Do geometrie ostré kružítko,
rovné i trojúhelníkové pravítko.
Násobilku trénujeme,
do cíle se dostaneme.
Do prvouky rostliny lisujeme,
při písemkách neopisujeme!
V angličtině válíme,
spoustu slovíček už umíme.
Plavání a tělocvik nás baví,
neúspěchy nás nezastaví.
Prázdniny jsou za rohem,
vysvědčení brzy dostanem.
 

Školní výlet do KOVOZOO

Návštěva vánočních trhů v Opavě

Daniel Hon, 3. A

Plavání
Rádi chodíme do plavání,
smutek se nám tím zahání.
Učíme se tam plavat znak,
hezky pozpátku jako rak.
Také kraula se učíme,
do školy se pak těšíme.
Už se vody nebojíme,
tonoucího zachráníme.
 Tobiáš Beilner, 3. A
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3. B třída

Malování na asfalt
Emma Suchánková

David Ježík

ZOO u Vaška

Rozárka Bartošková
- Medvěd z Kovozoo

Vánoční trhy - Nikolka Dvorská

Krajina kolem Štítiny - David Ježík

Vyrábíme ze dřevaKovozoo

Petr Ondra Aneta Benová

▼
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4. A třída

Domy v zimě

Výstava Imaginárium

Projekt „Pravěk“
O pravěku se dozvídáme z vykopávek. Ve škole jsme společně četli 

knížku „Lovci mamutů“ od E. Štorcha. Hlavním hrdinou byl chlapec 
Kopčem. Mamuti byli větší než sloni. Pravěcí lidé je chytali do vyko-
paných jam. Ve výtvarce jsme mamuty kreslili a taky jsme obtiskovali 
své ruce na papír.

Dobrý den,
povyprávím Vám o našem třídním projektu „Pravěk“. Toto období 

dějin jsme probírali ve vlastivědě a hodně se nám pravěké téma lí-
bilo.

O dávném období jsme četli, promítali si a vyráběli keramické soš-
ky i přívěsky na krk. Nechci se chlubit, ale sošky ženy, muže a ohniště 
se mi povedly.

Také jsme všichni zhotovili svůj pravěký příbytek. Když jsme je dali 
na výstavku k  sobě, bylo to nádherné. Použili jsme větvičky, listy, 
kůži. Danek měl střechu stanu dokonce uháčkovanou. Měli jsme tam 
i mamuty, Věstonickou venuši, stromy, kameny a kůru. Svou osadu 
jsem vyráběl s mamkou. Doteď nevím, jestli se to mohlo, ale asi jo.

A to je vše. Moc Vám všem děkuji za čtení mých řádků. Užijte si 
prázdniny!

 Kristián Čermín, Václav Berousek

Vánoční trhy
Dne 2. prosince se ve štítinském parku konaly Vánoční trhy. Ně-

které třídy si připravily vystoupení do programu. Naše třída hrála 
pohádku „O Zlatovlásce“ jako stínové divadlo. Celý den sněžilo, fou-
kal vítr, takže na podiu to klouzalo a padaly nám stojany s plátnem. 
Nakonec jsme vše zvládli a  představení se povedlo. Protože byla 
tma, stíny byly krásně vidět. Trhy se mi líbily, i když jsem domů přišla 
mokrá a zmrzlá.

 Natálie Halšková

Vycházka v Opavě a návštěva 
knihovny

Protože Opava letos slaví 800 let založení města, vyšli jsme si na 
procházku, prohlédli si budovy, zastavili se u dřívějších bran města, 
kde jsme se vyfotili. Také jsme viděli restauraci U Koníčka s domov-
ním znamením.

Navštívili jsme opavskou Knihovnu Petra Bezruče. Ten byl opav-
ským rodákem a  básníkem. Přednáška byla velice zajímavá, týkala 
se pověstí o Opavě. Dozvěděli jsme se, proč má naše město v názvu 
páva. Vyprávěli jsme si o  kostelích, Hlásce i  ulicích. Hodně jsme 
toho o Opavě věděli ze školy, ale některé pověsti byly pro nás nové. 
Knihovna na nás působila moudrým dojmem. Podívali jsme se do 
mnoha knížek. Moc se nám to líbilo.

 Daniela Myslivcová, Kristýna Hřivnáčová

Kino
28. února naše třída jela po vyučování do kina na film Wonka. Nej-

dřív jsme si nakoupili pití a něco na zub. Film se mi opravdu líbil. Byl 
o klukovi, který měl sen vyrábět ty nejlepší čokolády na světě.

Byl moc šikovný, ale tři firmy jeho podnikání chtěly zničit. V nouzi 
ale poznal přátele, kteří mu pomohli a vše dobře dopadlo. Po skon-
čení filmu jsme se spolužáky tančili na písničku „Umpa lumpa“.

Když jsme vyšli z Bredy, na nebi byly červánky. Spěchali jsme na 
vlak. Děkuji naší paní učitelce za skvělé odpoledne.

 Laila Saleem

Pepa stavitel
Na naší škole probíhá tato soutěž 

každý rok. V  třídním kole jsme měli 
za jednu hodinu vymyslet a postavit 
něco na téma „Mimozemšťan“. Po-
stoupila jsem do kola školního, ve 
kterém nás čekalo téma „Ve vzduchu“. 
Dařilo se mi a se svým letadlem nad 
vodou jsem vyhrála první místo. Za 
odměnu jsem si vybrala lego – posta-
vičku z HP, Dobbyho. Už se těším na 
další ročník!

 Veronika Stoklasová

U Ratibořské brány

Naše prázdniny
„OTEVŘENÁ ŠKOLA”
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4. A třída

Dopravní 
hřiště

Se třídou jsme jeli na do-
pravní hřiště ve Velkých Hoš-
ticích. Na začátku jsme si zo-
pakovali pravidla silničního 
provozu, ukázali si vybavení 
jízdního kola. Své znalosti 
jsme si ověřili v testu.

Potom jsme jezdili na 
kolech po hřišti  – byly tam 
silnice, přechody, semafory 
a značky. Dokonce jsme pře-
jížděli vlakové koleje. Byla to 
zábava a moc jsme si to užili.

 Štěpán Janeček

Výlet
V pondělí 20. května jsme jeli se třídou na výlet. Cílem byl Krnov a okolí. V Úvalně jsme 

si prošli zrcadlovým bludištěm, zhlédli jsme hologramy (oživlé obrazy). Také jsme vystou-
pali na rozhlednu vysokou 21,5 m a viděli krásnou krajinu.

Poté jsme se vydali lesem na zříceninu hradu Šelenburk. Prošli jsme se po hradbách 
a prozkoumali malou jeskyni. Dokonce jsme v trávě zahlédli užovku. Dalším zajímavým 
místem byl kostel na Cvilíně, ke kterému vede 218 schodů. Ty jsme si někteří vyběhli. Za 
naši třídu jsem je zdolal se Štěpánem.

Na konci túry nás čekala odměna – návštěva cukrárny. V parčíku jsme si ještě zahráli 
kartičkovou hru a jelo se domů. I přesto, že to bylo náročné (Ušli jsme 11 km.), tak se mi 
výlet moc líbil.

 Eliáš Kupka

Vyhlížíme nový školní rok

Tulipány pro maminky
Staré pověsti české – praotec Čech / 

Václav Berousek

Projekt „Rytíři a princezny“
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4. B třída

Mořský koník – Veronika Stružíková

Mikuláš

Pohádka Dlouhý, Široký a BystrozrakýAdaptační výlet

Podzimníček – Denis Vavrečka

Den a noc – Amálie Marie Malohlavová

Mimozemšťan – Samuel Bodnár

Vánoční andělé

Úspěchy třídy - Veronika Stružíková

Naše třída - Vanessa Bedravová

Ema Steuerová
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Minizoo Když je pěkně, učíme se také venku

Výlet do kovozoo

Třídní výlety - Klára Malohlavová

Nela Müllerová

Dopis učitelům - Amálie Marie Malohlavová

Velikonoce v Opavě

▼
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Výlet do sedlického lesa
V září jsme šli pěšky do Nových Sedlic na hřiště, tam jsme se setkali 

s našimi Sedličáky a po svačině se vydali do lesa k altánu. Zjistili jsme, 
že se tam nedá opékat, tak jsme se vrátili k prvnímu, bližšímu altánu 
a opekli si špekáčky. Po cestě zpátky jsme se stavili u paní učitelky. Po-
tom jsme šli na oběd do školy. Výlet se nám moc líbil.

 Filip Dubný, Vít Jantošík, Matyáš Johančík

Výlet 
do Imaginária

14.  prosince jsme se první ho-
dinu učili a  pak jsme jeli vlakem 
do Opavy do Imaginária. V  Opa-
vě jsme šli na Dolní náměstí, kde 
byly vánoční trhy. Imaginárium 
bylo v  Domě umění. Průvodkyně 
nás provedla celým domem. Pak 
jsme se museli obléct a šli jsme do 
kostela svatého Václava, kde bylo 
pokračování výstavy. Imaginárium 
je svět fantazie se spoustou dřevě-
ných loutek, udělátek a barevných 
divadelních dekorací. Vít Jantošík

Soutěž v deskových hrách
14. 5. 2024 jsme s paní učitelkou Balcarovou jeli na turnaj v desko-

vých hrách v Hradci nad Moravicí. Společně s námi jel ještě Matěj Berou-
sek a Jan Gaideczka. Hrály se tam tyto hry: Pásovec, Alenčina zahrádka, 
Bezva fotka a Kingdomino. Všichni jsme si to moc užili. Nemuseli jsme 
se učit, a navíc jsme reprezentovali naši školu. Nakonec jsme obsadili 3. 
místo z dvanácti škol. Vyhráli jsme asi šest deskových her. Paní učitelka 
nás vzala za odměnu do obchodu a koupila nám nanuk. Potom jsme šli 
na vlak a jeli domů.

 Mia Štichauerová, Natálie Repaská

Den požární bezpečnosti
Na začátku školního roku jel nižší stupeň do hasičské stanice v Opavě. 

Jeli jsme vlakem. Byla tam hasičská auta a různé požární obleky. Zkou-
šeli jsme hasit hasicím přístrojem a běhali přes překážkovou dráhu. Pak 
jsme se dívali, jak se zachraňuje osoba z nabouraného hořícího auta. 
Zpátky do Štítiny jsem se vraceli taky vlakem. Výlet byl dobrý.

 Marek Stříž

Halloween
Na konci října se ve škole konal Halloween. Soutěžilo se o nejstra-

šidelnějšího třídního bubáka. My jsme vyrobili krvavou krysu a vy-
hráli jsme s ní druhé místo. Na programu byly také různé soutěže 
pro děti, bubenická show a strašidelné taneční vystoupení žáků. Ne-
chyběl ani obchůdek se strašidelnými věcičkami a bufet. Všichni uči-
telé se zúčastnili v halloweenských kostýmech. Dokonce mě nějací 
bubáci vystrašili. Já jsem byla převlečená za strašidelného ducha. 
Celkově byla tato akce super.

 Natálie Repaská

Vít Jantošík, KubismusSabina Krištofová, Jablko
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Aneta Bendová, Můj profil Ema Žídková, Zimní tanečnice

Julie Kříbková, Moje ruka

Natálie Falharová, Jaro je za dveřmiNatálie Repaská, Let balónem
Ema Žídková, Hmyz na louce

Výlet naší třídy do Úvalna 
a Krnova

V pondělí 20. května 2024 jsme jeli se 4. A na výlet do Úvalna. Ráno 
jsme jeli vlakem do Opavy a potom autobusem do Úvalna. Šli jsme na 
Rychtu, kde byly živé strašidelné obrazy, zrcadlový sál, staré věci a stra-
šidelná komnata, kde nás strašil Matěj. Pak jsme se vydali na rozhlednu 
Hanse Kudlicha, odkud byl dobrý výhled do okolí. Pod rozhlednou stála 
svatební brána a my jsme si hrály na svatbu – Ela točila, Natka R. byla 
družička, Vanes kněz a Kiki a Terka se vdávaly. Potom jsme vyrazili na zří-
ceninu hradu Šelenburk a ke kostelu na Cvilíně. Měli jsme se jít podívat 
ještě k druhé rozhledně, ale začalo hodně pršet, tak jsme šli do Krnova 
do cukrárny a do obchodu. Pak jsme si sedli venku na trávu a hráli hru. 
Ve čtyři jsme jeli zpátky domů. Nejvíce se mi líbilo na Rychtě a na roz-
hledně, nelíbilo se mi, jak jsme museli šlapat do kopce. Celkem jsme 
ušili 10 kilometrů. Výletu dávám čtyři a půl hvězdičky z pěti.

 Sofie Beinhauerová

Prodaná nevěsta
Jeli jsme do Opavy do Slezského divadla na operu Bedřicha Smetany 

Prodaná nevěsta. Bylo to zajímavé a moc hezké. Třídu to moc nezajíma-
lo, ale mě jo. Líbily se mi barevné kostýmy a jak tu hudbu hráli.

 Adriana Ulmanová

Dětský den
Ráno se všichni žáci a učitelé sešli před školou, kde pan ředitel zahájil 

Den dětí. Šli jsme na Tatran, tam jsme všichni dostali poukázky na pití 
a párek v rohlíku. Byly tam skákací hrady, malování na obličej, střelba 
z luku a různé další soutěže. Úkoly si pro nás připravili deváťáci a měli 
to dobré. Pak bylo krátké taneční vystoupení holek z naší školy na píseň 
Barbie. Po akci jsme šli na oběd a domů. Bylo to dobré a líbilo se nám to.

 Natálie Falharová, Aneta Bendová, Ema Žídková

Recitační soutěž
Paní učitelka přišla s novými texty na recitační soutěž. Když jsme měli 

vybráno, začal trénink. Bylo to těžké, ale i přesto jsme to zvládli a texty 
se naučili. A než jsme se nadáli, seděli jsme ve školním kole v recitaci 
a vyčkávali, až půjdeme na řadu. Ve škole jsem se v naší kategorii umís-
tila na prvním místě a Ela Krettková na druhém. Naše recitace pokračo-
vala v okrskovém kole v Kravařích. Ela bohužel nepostoupila, ale obdr-
žela čestné uznání poroty. Já jsem vyhrála postup! V Opavě jsem měla 
strašnou trému, ale i tak jsem vyhrála a pokračovala do krajského kola 
v Bohumíně. Do Bohumína jsem jela s paní učitelkou Martinou Klimešo-
vou. Na jevišti jsme se rozmluvili při hlasové rozcvičce a pak začalo před-
nášení. Po nulté a první kategorii jsme si zašly na oběd, pak mě čekalo 
další rozmluvení a nakonec samotná recitace. Když všichni odrecitovali, 
bylo pro nás připraveno divadelní představení a pak vyhlášení vítězů. 
Já jsem dostala bronzové ocenění, ale bohužel jsem do celorepubliko-
vého kola ve Svitavách nepostoupila. Po vyhlášení jsme jeli domů. Náš 
výlet jsem si moc užila.

 Tereza Broďáková



strana 13
„OTEVŘENÁ ŠKOLA”

MŠ

6. A třída

Výtvarný projekt,Složka umělce“Výtvarný projekt,Složka umělce“

Mapa – Matěj Bartošek

Kubismus – Veronika Kollerová

Třídní vánoční večírek

Hvězdná noc – Rozálie Halfarová

Hudební nástroj – Daniel Říčný

Amélie Kubínová – Soutěž ZOO

Veronika Kollerová – Den Země

▼

Na výletě s 6.B

Ten dinosaurus se nám líbil...V Jump Aréně s gymnastickým kroužkem

Pokusy na Den Země

▼



Zážitek z 6. třídy
Můj zážitek z 6. třídy byla soutěž Velká cena zoo jaro 2024 v Ostravě.
Letošní téma soutěže byla flóra a fauna Madagaskaru.
Sraz byl u školy v 8 hodin a pak jsme společně s paní učitelkou vyrazili 

na vlakové nádraží.
Z nádraží jsme odjížděli v 8.30 směr Ostrava-Svinov.
Po příjezdu jsme přestoupili na MHD, která nás dopravila do zoologické 

zahrady.
Před začátkem samotné soutěže jsme měli možnost si zoo projít, popří-

padě si koupit něco dobrého.
Okolo 12. hodiny se všichni soutěžící sešli v místnosti, kde se psal vě-

domostní test.
Po necelé hodině si porotci testy vysbírali a poděkovali za hojnou účast.
Potom jsme všichni vyrazili na cestu domů.

Branný závod
Na konci Září se konal branný závod. Bě-

žel celý vyšší stupeň. Týden před závodem 
jsme se museli rozdělit do skupin po pěti.
Čekali jsme v  tělocvičně se svým týmem.
Když jsme přišli na řadu, vyběhli jsme a plni-
li jsme různé úkoly.Naučili jsme se plno no-
vých věcí jako třeba první pomoc, hod gra-
nátem, práci s kompasem a buzolou a taky 
jsme vázali uzly.Moc nás to bavilo.
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Mapa – Kristýna Kolářová

Zátiší jinak – Martin Klimeš

Masopust ve výtvarce

Autoportrét – Vojtěch Stuchlík

Viktor Glabazňa – Návštěva knihovny

Malba provázkem – Vojtěch Stuchlík

Design – Martin Klimeš

Školní výlet v Olomouci

Školní výlet v Olomouci

Školní výlet v Olomouci
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Adaptační výlet
Na začátku školního roku sedmáci vyrazili na adaptační výlet do 

Kravař na zámek. Zde probíhala výstava o Rudolfovi  II. Dívali jsme 
se na video o jeho životě a potom jsme prošli zámek, kde jsme plnili 
různé úkoly (mapku, puzzle, šifry…). Po prohlídce jsme šli zámeckou 
zahradou ke splavu. Někteří otestovali místní řeku. Voda byla stude-
ná, ale krásně se leskla. Kluci mezitím obstarali oheň a opekli jsme si 
nějakou mňamku. Zpátky jsme se vraceli cyklostezkou. Došli jsme 
do školy a říkali si, že to byl krásně strávený den.

 Emma Házová

Ostravská lokálka 2024
Ostravská lokálka je krajská přehlídka dětského divadla. Zúčastnili 

jsme se jí s naším loutkovým představením “Dětská polévka”. V pátek 
19. dubna jsme přijeli autem k Divadlu loutek v Ostravě. Vešli jsme 
dovnitř, seznámili se s prostředím a odložili si věci do šatny. Za nece-
lou hodinu začal velmi pestrý program, v němž byla spousta před-
stavení a zábavných aktivit během přestávek, například žonglování. 
Poté jsme objevili ráj celého divadla – bufet. Sály byly rozděleny do 
dvou částí – na alternativní scénu a hlavní scénu. My hráli na té al-
ternativní scéně, ale až v sobotu, takže jsme museli přespat v místní 
mateřské školce. Na oběd a večeři jsme docházeli do Radegastovny. 
Hráli jsme jako jediní s loutkami. Vystoupení šlo hladce. Po předsta-
vení nám lidé tleskali a říkali, že Štítina je top!!! A že jsme to měli fakt 
pěkné. I přesto, že jsme nepostoupili do celorepublikového kola ve 
Svitavách, jsme si to moc užili.

 Anna Moravcová, Nela Němcová a Dominika Nováková

Dopravní soutěž mladých 
cyklistů

Dne 17. 5. v 7:30 jsme vyjeli na kole do Malých Hoštic na cyklistic-
kou soutěž. Mysleli jsme si, že jsme skvěle připraveni, ale báli jsme 
se stanoviště první pomoci. Přijeli jsme k Obecnímu úřadu a šli jsme 
na to. Prvním stanovištěm byla jízda zručnosti. Cílem bylo projet 
dráhu a nedat nohu na zem. Zvládli jsme to jen s drobnými chybami. 
Poté jsme přešli na slepou mapu. Tam jsme dohromady dostali 75 
trestných bodů, já měl nulu. Posledním stanovištěm, o kterém vám 
povím, byla jízda na dopravním hřišti. To byla hrůza! 160 trestných 
bodů nás dostalo na spodní příčky. Pak už nás čekalo psaní doprav-
ních testů a  první pomoc. Obě stanoviště jsme zvládli skoro bez 
chyb. Tak a je to tady! Čekalo nás vyhlášení a samozřejmě jsme byli 
pátí, což je krásné, až na to, že z pěti, což už tolik není. Pak jsme jeli 
domů a stihl nás déšť. Jinak to byl ale krásný den.

 Tadeáš Švarc

Branný závod
V září se konal branný závod. Přijeli vojáci z 53. pluku průzkumu 

a elektronického boje. Nachystali si pro nás hodně zajímavých sta-
novišť, jako střelbu ze vzduchovky, hod granátem, lanovou dráhu 
atd. Byl to velký zážitek a všechny nás to bavilo. Po doběhnutí všech 
družstev jsme měli větší pauzu a pak bylo vyhlášení vítězů. Také měl 
narozeniny náš třídní učitel, takže jsme mu předali za celou třídu dá-
rek a pogratulovali mu.

 Samuel Krömer, Michal Malohlava

Adéla Onderková – Gymnastika Výkres 
byl zaslán do soutěže Umění sportu JGPT 
v Ostravě. Sklidil úspěch a je vystaven ve 

virtuální galerii JGPT.

Adéla Onderková – Vzpomínáme

Karolína Hanšutová – Jarní kvítíSamuel Krömer – Jarní kvítí
Prezentace ke Státnímu svátku

Lyžařský výcvik
Dne 15.  ledna jsme společně se 7. B jeli na lyžák do penzionu 

Sokolka v  Jeseníkách. Cesta byla dlouhá, ale dalo se zabavit. Když 
jsme přijížděli, řidič věděl, že nemůže vyjet až k penzionu, který byl 
na kopci. Museli jsme kopec vyšlapat. V penzionu jsme se ubytovali 
a měli klid, než jsme šli lyžovat. Na sjezdovku nás vozil autobus a po-
časí bylo skvělé po celý pobyt. Byli jsme rozděleni do skupin podle 
pokojů a  každá skupina měla za úkol vymyslet program na jeden 
večer. Následující dny byly v  podstatě stejné. Dopolední lyžování, 
oběd, odpolední lyžování, návrat na večeři, program a spaní. Progra-
my byly super, a dokonce jsme šli ven a točili reportáže. Jeli jsme tam 
v  pondělí a  v  pátek jsme odjížděli. Po cestě zpátky jsme dokonce 
viděli lišku! Když jsme přijeli, čekali na nás rodiče. Celkově byl lyžák 
výborný a vrátili jsme se s mnoha zážitky.

 Vítězslav Říman
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Výlet do Ostravy
Jednoho dne jsme vyrazili na výlet do Ostravy. Navštívili jsme 

Okresní soud a Báňskou univerzitu. Měli jsme vidět tři soudní proce-
sy, ale dva zlobiví občané se nedostavili. Takže jsme viděli jen jeden, 
jednalo se o dopravní nehodu – srážku auta s chodcem. Po návštěvě 
soudu jsme se přesunuli na univerzitu. Zde pro nás měli nachystané 
různé fyzikální pokusy, např. pokus fyzika Otty von Guericka s mag-
deburskými polokoulemi nebo svítící žárovku napájenou z  jablka 
a mnoho dalších. Jsem moc rád, že jsem mohl vidět reálný soudní 
proces a vyzkoušet si různé zajímavé pokusy.

 Jakub Moša

Den v přírodě se ZŠ 
Svinov

Dne 13.  května nás navštívili žáci ze Svinova. Při-
pravili jsme si pro ně různá stanoviště a úkoly (např. 
zdravovědu, poznávačku, střílení). Den začal tím, že 
jsme se všichni sešli u školy, vzali si potřebné věci a šli 
na naše stanoviště. Poté proběhl start pro žáky ze Svinova. Díky vysí-
lačkám, které nám pomáhaly komunikovat mezi sebou, jsme se do-
zvěděli, že naši spolužáci už viděli žáky ze Svinova. Očekávali jsme, 
že přijdou do 30 minut, ale žáci ze Svinova špatně zabočili a ztratili 
se v poli a my jsme na ně čekali okolo tří hodin. Když konečně všichni 
dorazili na Branžuru, začala opékačka. Dali jsme si špekáček a  vše 
skončilo stavěním domečků pro skřítky. Učitelé nás rozdělili do sku-
pin a  dali nám hodinu na to, abychom postavili maličký domeček 
z přírodních materiálů. Po vyhodnocení jsme byli odměněni bonbo-
ny a jako poděkování jsme dostali od učitele ze Svinova stolní hru.

 Šimon Malohlava, Matěj Kubíček

Bajtík
V  Opavě na ZŠ Boženy Němcové se každoročně pořádá počíta-

čová soutěž Bajtík. Tato soutěž se dělí na tři kategorie: Kilobajtík, 
Megabajtík a Gigabajtík. V každé kategorii se z naší školy zúčastnili 
dva žáci. Já za Megabajtík a postoupila jsem do dalšího kola. Musela 
jsem si připravit a přednést prezentaci na téma “Opava a její historie”. 
Při tvorbě prezentace jsem využila hypertextové odkazy, které jsme 
se ve škole naučili využívat. Před prezentováním jsem byla trošku 
nervózní, ale poté ze mě stres opadl. A nakonec jsem se umístila na 
prvním místě v celém okrese.

 Zuzana Malohlavová

Samuel Krömer – Zátiší jinak

Knihovnická lekce

Knihovnická lekce

Soutěž v ZOO Ostrava
V březnu jsme jeli do ostravské zoo na soutěž s tématem Mada-

gaskar. Ve vlaku jsme seděli všichni spolu a učili jsme se. Po příjezdu 
do zoo jsme měli dvouhodinový rozchod, a tak jsme se šli podívat 
na zvířata. Obešli jsme skoro celou zoo, byla to velká sranda. Po pro-
hlídce zoo jsme šli psát test. V testu bylo asi 20 otázek, které byly do-
cela těžké. Věděli jsme toho dost, ale na umístění nám to nestačilo. 
Po dopsání a odevzdání testu jsme šli na autobus a na vlak domů. 
Tento den jsem si hodně užila a děkuji za něj Anetce, Emily, Adélce 
a Táďovi.

 Adéla Burdíková
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Výroba baněk
Ráno v 8:15 jsme vyrazili do Opavy. Navštívili jsme Slezskou tvor-

bu, kde se vyrábějí baňky. Když jsme vystoupili na vlakové zastávce, 
tak jsme se vydali směrem k Bredě. Ve Slezské tvorbě nás přivítala 
paní vedoucí a zavedla nás do továrny. Tam nám ukázali podrobný 
postup výroby baněk. Potom jsme vyrazili do zdobírny, kde byly 
všude třpytky. Krásně to tam zdobili. Nakonec jsme všichni nadšeně 
vešli do obchodu. Tam jsme si mohli vyrobit svou vlastní baňku. Já 
jsem si koupil ještě další tři baňky, které jsem daroval svým blízkým. 
Byl to povedený výlet.

 Tobias Volný

PŘÍBĚH Z OHNIVÉHO PEKLA
Dnes vám povím příběh, který na mé duši a těle zanechal hluboké 

šrámy. Už několik staletí rostu v poklidu a míru mezi svými přáteli 
a rodinou. Můj domov navštěvuje spousta lidí. Někteří z nich neruše-
ně posedávají na lavičkách, jiní se jen tak prochází. Často slýchávám 
smích, ale někdy smích vystřídá také pláč. Za tu dobu, co tu stojím, 
se hodně věcí na tomto světě změnilo. Lidé, co navštěvují můj do-
mov, již nechovají ke mně, mým přátelům a rodině takový respekt 
jako dřív.

 
Příběh se odehrává za mých mladých let, kdy jeden z  lidských 

návštěvníků málem zničil vše, co dnes tvoří můj domov. Velmi mě 
rozrušil již jeho příchod. Choval se, jako by byl pánem lesa. Přišel si 
s divnou věcí v puse. Z té věci vycházel bílý kouř. Prvně jsem nechá-
pal, co má za lubem, ale jeho úmysly se ukázaly po chvíli.

Chvíli jen tak postával. Z ničeho nic kouřící věc odhodil do suché 
trávy. Ani jsem nemrknul a tráva vzplanula jako papír. Polekal jsem 
se. Vše se seběhlo tak rychle, že jsem z počátku nedokázal pochopit, 
co se děje.

Návštěvník se zalekl stejně jako já a vzal nohy na ramena. Ach, jak 
já jsem chtěl také utéci, ale nemohl jsem. Mé kořeny mě nehodla-
ly pustit. Mlsné plameny začaly pohlcovat vše okolo mě. Netrvalo 
dlouho a také jsem pocitil teplo vražedných plamenů. Už vše vypa-
dalo ztraceně, když vtom se v dálce objevila modročervená světla, 
která se začala přibližovat. Když už byla docela blízko, uviděl jsem 
v nich siluety požárních aut. Z aut začali vyskakovat lidé v helmách. 
Plameny si už na mě pochutnávaly. Cítil jsem nepříjemnou bolest, 
která se sápala po mém těle. Najednou jsem pocítil obrovskou úle-
vu, když na mě začaly dopadat kapky vody. Zchladily mě i mé okolí. 
Hasiči vypadali nebojácně, když krotili oheň, který málem zničil můj 
domov. Po pár hodinách boje s plameny se podařilo vše uhasit.

Další den se auta vrátila a  postarala se o  zbylou spoušť. Všichni 
jsme byli nesmírně vděční za naši záchranu. Díky těmto hrdinům 
tady rostu dodnes.

 Iva Lisníková, 7.B

26. 1. 2024

Kouty nad Desnou

Ahoj kamaráde,

Píšu Ti z lyžařského výcviku

v Koutech nad Desnou. Myslím si, že by se Ti tu 

moc líbilo, je tu totiž krásně.

Jsme ubytováni v menším penzionu Sokolka.

Pokoje jsou celkem malé, ale útulné. Jídlo mi 

tady moc nechutná, zato lyžování je super.

Taky jsme šli na krátkou procházku do přírody,

kde jsme se spolužáky hráli koulovanou a natá-

čeli reportáž. Celkově se mi tady, až na pár malič-

kostí moc líbí.

Doufám, že se máš dobře a těším se,

až se zase uvidíme.

Tvůj kamarád Vašek.

Hasič Adriana Hřivnáčová

Velmi zdařilý halloweenský počin

Už to umíme (Nelly Horklová)

Na lyžařském kurzu (Matyáš Bubela)

Rotunda sv. Martina (Matyáš Bubela)
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Halloween
Deváťáci letos uspořádali hallooweenskou show. Měli skvělé 

atrakce, ale chyběli jim dva pomocníci na chemickém stanovišti. 
A tak jsme se toho ujali my – dva osmáci. Celé odpoledne jsme strá-
vili děláním pokusů. Podařilo se nám v hojném měřítku vyrábět ge-
lové kuličky, krvavé písmo a ducha v bance. Tento večer jsme si velmi 
užili a těšíme se na další pokusy.

 Tomáš Kubín a Tomáš Žurek, 8. A

Na Slezském gymnáziu
Naše třída se jela 21.  září podívat na Slezské gymnázium. Měli 

jsme spoustu zajímavého programu, který si pro nás studenti a uči-
telé gymnázia připravili. Tím zábavným programem myslíme např. 
pokus s kukuřičným škrobem a vodou apod. Pokusy nás moc bavily 
a jsme rádi, že pro nás tuto exkurzi paní učitelka Hoňková zajistila.
 Barbora Střížová a Sofie Knoppová, 8. A

Sudoku
Ve čtvrtek 29. 2. jsme se zúčastnili soutěže v řešení sudoku. Ráno 

jsme vyjeli, my vítězové školního kola, do Základní školy T. G. Masa-
ryka v Opavě. V sestavě byli dva osmáci a čtyři deváťáci. Na místo 
jsme dorazili okolo osmé hodiny. Soutěž začala až v devět, předtím 
jsme se ještě všichni rozdělili do menších skupinek. Ze začátku se 
nám dařilo docela dobře, ale konec už byl horší, zaskočila nás totiž 
taková sudoku, se kterými jsme se dosud nesetkali. I přes naše velké 
úsilí jsme se dobře neumístili. Ale jsme rádi, že jsme se mohli zúčast-
nit, a užili jsme si to.

 Martin Stránský, 8. A

Školní výlet 8. třídy
Dne 28. 5. jsme vyrazili od školy směr Budišovice - areál Myšinec. 

Pěšky! Nezbývalo nic jiného, než „pajdat” asi 10 kilometrů do kem-
pu. Na místě na nás čekaly senzační pizzy, které jsme s chutí rychle 
„zbaštili.” Ve volném čase jsme si mohli až do večerky dělat cokoliv, 
např. hrát fotbal, volejbal, přehazovanou, ping-pong, atd. Je pravda, 
že spánku jsme měli tu noc málo, ale stálo to za to! Druhý den jsme 
se cestou zpátky stavili na obídek v Hospůdce u Tondy a poté jsme, 
nasyceni dobrůtkami, pokračovali s novým elánem směr škola, do-
mov. Byl to bezvadně strávený čas, ale přiznávám, že jsme byli vyří-
zení. Naše nožičky nebyly z asfaltu úplně nadšené.

 Jitka Gebauerová, 8. A

SOCIÁLNÍ SÍTĚ
(úvaha)

Sledování sociálních sítí, jedna z  nejoblíbenějších aktivit teena-
gerů, ale dokonce i starších lidí. Není se čemu divit. Člověk u toho 
vypne hlavu a nechá se pohltit kouzlem moderní doby. Lidé zde ko-
munikují, sledují různá videa či fotky a celkově na chvíli hodí všech-
ny své problémy za hlavu. Ale i všechno na první pohled hezké má 
svůj rub a líc.

Jaké jsou pozitivní stránky sociálních sítí? Jsou vůbec nějaké? Už 
z názvu můžeme odvodit, že člověk v průběhu užívání různých apli-
kací má pocit socializace. Sledujeme život ostatních, který vypadá 
velmi šťastně a dokonale. Píšeme si s kamarády online, bez kompli-
kací a čekání, jako tomu bylo u dopisů. Sdílíme svůj život s ostatními. 
Sociální sítě nás mohou inspirovat, a to v mnoha věcech. Můžeme 
zde najít různé nápady. Nalezneme zde i rady do domácnosti, rady 
do života.

Co je tedy na sociálních sítích negativního? Uveďme alespoň ty 
nejvýraznější příklady. Jak už jsem říkala, člověk při užívání různých 
aplikací „vypne hlavu“. Řekla bych, že do jisté míry je to v pořádku. 
Ovšem pokud je člověk používá mnoho hodin denně, už to není 
podle mě přirozené. Nemáme potom čas na důležité věci, například 
na rodinu a kamarády nebo na naše koníčky. Tak se také mohou roz-
padnout naše vztahy k jiným lidem. Dalším problémem je to, že se 
mnoho lidí porovnává s ostatními na internetu, většinou podle vizá-
že. To poté vede k různým nemocem, nejčastěji k mentálním, jako je 
například deprese či anorexie.

Na sociálních sítích se člověk může setkat s různými lidmi, které 
ani osobně nezná. Nikdy potom vlastně nevíme, co jsou tito lidé 
doopravdy zač a ke komu to vlastně doopravdy mluvíme. Jsou ne-
bezpeční? Dá se jim věřit? Přetvařují se? Někteří z nich po vás budou 
chtít i nevhodné fotky, kterými vás poté mohou i vydírat. Dnes už 
víme, že se ve světě internetu nachází i velké množství pedofilů!

Právě proto bychom si měli dát pozor, co komu říkáme a co ve-
řejně sdílíme. Nesdílejte nevhodné věci, osobní údaje a další citlivé 
údaje. Mohlo by se vám to vymstít.

 Sofie Míková, 8. A

Kamarádka Tea – Sofie Míková, 8. A

Baroko v tužce – Jakub Pchálek, 8. A

Barokní kostel Jana Nepomuckého
– Jitka Gebauerová, 8. A

Spolužák Tomáš – Tim Kragten, 8. A

Moje kamarádka Sofi
– Barbora Střížová, 8. A

Barokní kostel Jana Nepomuckého
– Sofie Knoppová, 8. A
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společné fotky 8. tříd ze školního výletu

NEBEZPEČNÉ SÍTĚ
(úvaha)

Sociální sítě, neoddělitelná část našeho života. Ovlivňují životy 
milionů lidí po celém světě. Poskytují nám možnost propojení s lid-
mi z celého světa, sdílení našich zážitků, myšlenek a přístup k neko-
nečnému množství informací a zábavy. Ale nezapomínejme také na 
jejich negativní stránku. Máme sice přístup k informacím po celém 
světě, ale je tady také kyberšikana, ztráta soukromí, závislost, pod-
vody, fake news atd. Podle mého názoru je pro mladistvé největším 
problémem závislost. Dlouhé sledování příspěvků na sociálních sí-
tích může dost negativně ovlivnit známky ve škole, spánek a celko-
vé zdraví. Kdybych mohl, všechny sociální sítě bych zakázal, nebo je 
povolil používat pouze tehdy, když má dotyčný uživatel občanský 
průkaz. Mám z  toho celkem zvláštní, smutný pocit, když vidím, že 
si dnešní děti raději zavolají či napíší zprávy, než aby si kluci a holky 
zašli spolu ven a normálně “pokecali”. Ve chvíli, kdy mám pocit, že 
na sítích trávím víc času, než je zdrávo, dokážu si říct “tak dost”. Za-
jdu si třeba na procházku, zaskákat na trampolínu nebo třeba půjdu 
na cestu a zajezdím si na koloběžce. A samozřejmě s sebou vezmu 
i bráchu, abych ho naučil taky říct mobilu dost. Chtěl bych, aby se 
on, ale i  všichni ostatní řídili rčením "všeho s  mírou". A  co vy, jaký 
máte názor?

 Ondřej Kadula, 8. B

Science Show
Ve čtvrtek 18.  dubna jsme se společně s  8. A  vydali do Ostravy 

na VŠB. Čekala nás Science Show. Všichni jsme se těšili, nejen proto, 
že se „ulijeme ze školy“, ale taky proto, že – jak už název napovídá – 
měla nás čekat „show“. A taky že jo! Celou přednáškou nás provázel 
anglický popularizátor vědy, který uměl docela dobře česky. Ukázal 
nám spoustu experimentů na téma „Světlo a  zvuk“. Nejzajímavěj-
ší bylo, když do speciální hořící trubky začal foukat a  to dokázalo 
zvyšovat a tvarovat plameny. Nakonec jsme se mohli projít po škole 
a  prohlédnout informační stánky jednotlivých fakult. Den příjem-
ně utekl a my jsme si odvezli spoustu zážitků. A hlavně – jsme zase 
o něco chytřejší!

 Martin Žídek, 8. B

Workshop Sebepoznání aneb  
Aktivity spojené s volbou povolání

Právě je polovina května a čeká nás akce ohledně volby povolání. 
Tato akce trvala tři hodiny. Nejprve jsme se rozdělili na dvě skupiny. 
Jedna skupina zůstala v naší třídě, druhá šla do vedlejší. Ze začát-
ku jsme měli popsat naši náladu pomocí obrázků s tučňáky. Doteď 
mi přijde, že je to pro malé děti, nevím, jak to má pomoci s volbou 
povolání. V druhé polovině první hodiny jsme ještě dostali pracovní 
list o tom, co nám jde a co nás baví. Chápu, že tohle může pomoci, 
ale další aktivita v druhé hodině ne. Všichni členové naší skupiny se 
měli dotknout v co nejkratším čase míčku. Toto mi přijde dobré pro 
spolupráci, nerozumím ale, jak to souvisí s naším tématem. V posled-
ní hodině jsme se spojili s  druhou skupinou a  rozdělili se do čtyř 
týmů: kruhy, trojúhelníky, obdélníky a čtverce. Tyto tvary jsme poté 
vystřihli z papíru. V jednotlivých týmech se členové domluvili, proč 
je jejich tvar nejlepší, a sepsali důvody. Jeden člen je přečetl nahlas. 
S  těmito tvary se dále dohromady skládaly obrázky. Budu se zase 
opakovat… jak to souvisí?

Celkově mi tato akce přišla spíše pro děti na nižším stupni než pro 
nás osmáky.

 Aneta Žídková, 8. B

Faustův dům - Nikol Sýkorová Autoportrét - Aneta Žídková Můj spolužák - Marek Sauer

Vstupenka - Nikol Seidlová
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Pohled z více stran - Kateřina Falharová

Kubistický profil - Jakub Halfar

Výkřik - Adéla Žídková, 9. A

V zahradě - Jan Riedl

Osobnosti - skupinová 
práce 9. A

Přijímací zkoušky 
aneb Rady budoucím 

deváťákům
Děcka, buďte v  klidu! Všichni okolo přijímací 

zkoušky zveličují. Nenechte se vystresovat svým 
okolím, ale naučte se stres zvládat. Ve většině pří-
padů to totiž hraje klíčovou roli. Nepodceňte pří-
pravu, ale hlavně si taky mezi učením odpočiňte. 
Nesrovnávejte se se svými spolužáky, ani s kamará-
dy. Každý z  vás má jiné předpoklady a  těžko mů-
žeme srovnávat někoho, kdo se hlásí na gymnázi-
um, a někoho, kdo podal přihlášku na střední školu 
zaměřenou třeba na hotelnictví. Pokud vám někdo 
řekne, že se na vysněnou školu nedostanete, neber-
te si to moc k srdci. Každý z vás se někam dostane. 
Zvládli jsme to my, zvládli to deváťáci před námi, 
zvládnete to i VY!

 Julie Hoňková, 9. A

Přijímací zkoušky
Tento rok byl pro nás, pro deváťáky, obzvlášť důležitý. Museli jsme 

se rozhodnout, kam chceme po základce směřovat, ale hlavně nás 
čekaly přijímací zkoušky. Každý se začal připravovat po svém. Hned 
v září začaly přípravné kurzy z matematiky a češtiny, které se konaly 
každý týden právě v naší škole. Jsem opravdu velmi ráda za skvělý 
přístup, jaký má štítinská škola ke svým žákům. Tyto kurzy mi určitě 
pomohly se zdokonalit a vylepšit své znalosti. Přípravné kurzy z ma-
tematiky byly občas náročnější. Pan ředitel byl na nás dost přísný, 
ale zpětně chápu, že právě jeho přísnost nás donutila se fakt učit. 
Přípravné kurzy z českého jazyka mi toho daly nejvíce, velmi mi po-
mohly rozbory a také nejrůznější cvičení, která pro nás paní učitelka 
připravovala. Naštěstí jsme měli jak v českém jazyce, tak v matema-
tice výborné základy, takže jsme měli na čem stavět. Nesmím také 
zapomenout na ostatní učitele, kteří se nám období příprav snažili 
co nejvíce zpříjemnit a ochotně chápali, že se soustředíme hlavně 
na přijímačky.

Dny plynuly jako voda a termín přijímacích zkoušek byl za dveřmi. 
Toto období bych hodnotila jako nejvíce stresující z celých mých pří-
prav. Přemýšlela jsem, kolik příkladů a pojmů do českého jazyka se 
tam ještě může vyskytnout… Nyní si ale říkám, že to byly maličkosti.

A  pak to přišlo. Pro mnohé z  nás obávané termíny přijímacích 
zkoušek 12. a 15. dubna. Klidu nepřidalo ani to, že letos nejen po-
dávání přihlášek, tak i samotné zadání testů od CERMATU vypadalo 
jinak. Výbornou novinkou ale bylo, že jsme po napsání testu dostali 
testové sešity a  po zveřejnění výsledků jsme si mohli ještě tentýž 
den odhadnout počet bodů. Ti z  nás, kterým se to povedlo, byli 
o víkendu klidnější a testy v druhém termínu psali ve větší pohodě. 
Pak už nás jen čekalo konečné vyhlášení rozhodnutí. Dočkali jsme 
se 15. května. Dozvěděli jsme se, kam nastoupíme v září na střední 
školu.

Nyní jsem velmi ráda, že se mi podařilo dostat na prioritní školu. 
Naše škola má na mém přijetí velké zásluhy, a tudíž bych chtěla po-
děkovat všem, kdo se naší přípravy zodpovědně chopili a každému 
z  nás nabídli pomocnou ruku k  dosažení vysněného cíle. A  všem 
budoucím deváťákům, které přijímací zkoušky čekají, přeji hodně 
úspěchů a sil při přípravách na přijímací zkoušky. Nenechte se vy-
vést z  míry, a  pokud na sobě budete pracovat, jsem si jistá, že to 
určitě vyjde!

 Elena Kuncová, 9. A
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Den Země
V pátek 26. 4. 2024 proběhl v naší škole Den Země. Žáci 9. třídy si 

připravili pro 2. stupeň prezentace spolu s dalšími aktivitami, které 
byly zaměřeny zejména na lidské zdraví. Žáci vyššího stupně se roz-
dělili do menších skupinek a ty pak za doprovodu učitele chodily po 
třídách, kde si právě deváťáci připravili svá stanoviště s rozmanitými 
tématy. Mohli jsme například vidět, jak si vyrobit domácí sýr, kolik 
cukru obsahují různé nápoje, jak vypadá plíseň pod mikroskopem, 
ale také zajímavé pokusy jako „Semafor“ a „Modré z nebe“, kde smí-
cháním hydroxidu sodného, vody a dalších látek vznikne roztok, kte-
rý mícháním mění barvy. Celý program byl ukončen tam, kde i začal, 
a to v sále školy. Dva žáci z 9. ročníku ve zkratce obeznámili děti, co 
znamená Den Země, kdy a proč se slaví a co by si měli všichni pří-
tomní z dnešního dne odnést.

 Adéla Žídková, 9. A

Divotvorný hrnec
Začátkem dubna se třídy 9. A a 9. B vypravily do Slezského divadla 

na představení s názvem Divotvorný hrnec. Do divadla se vždycky 
těším, mám k tomu prostředí bližší vztah, chodila jsem totiž několik 
let do dramatického kroužku a  vyzkoušela si, co to znamená „stát 
na prknech, která znamenají svět“. Příběh divadlení hry spočíval 
v tom, že do malého městečka přijel Josef Maršálek. Chtěl zde zako-
pat kouzelný hrnec zlata, který ukradl vodníku Čochtanovi, aby pak 
vypěstoval bohatou úrodu. Divotvorný hrnec je známá hra, přesněji 
muzikál, který slavil úspěch i na Brodwayi. U nás ho skvěle zpracovali 
Voskovec s Werichem v pražském divadle ABC. Mně osobně se verze 
opavského divadla líbila, bylo to pěkné a zábavné představení.

 Eliška Drápelová 9. A

Štítina má talent
Soutěž Štítina má talent je akce, kde má každý soutěžící možnost 

ukázat, co umí. Ať už jde o zpěv, tanec, hru na hudební nástroj atd. 
Škola přece není jen o učení, ale i o zábavě. Je fajn, že se pokaždé za-
pojí tolik dětí, které přípravě věnovaly spoustu času. Nejde jen o to 
umístit se a vyhrát, ale zúčastnit se a pobavit diváky. Za to patří díky 
všem. V  této soutěži jsem byla i  já sama několikrát a vždy jsem se 
umístila, také mě bavilo se na ni připravovat. Takže za mě je to super 
a je fajn, že ji někdo vymyslel.

 Katka Falharová, 9. A

Chemická olympiáda
Moje cesta na chemickou olympiádu začala 4.  ledna v  Ostravě 

na SPŠ chemické. Tady jsem absolvoval spolu s dalšími spolužáky 1. 
přípravný kurz, zaměřený na teorii, která se objevila v domácí části 
olympiády. O týden později jsme se vypravili do Ostravy znovu, ten-
tokrát na kurz, ve kterém jsme splnili část praktickou. Ještě jsme se 
párkrát ráno před vyučováním sešli s paní učitelkou a už nás čekalo 
školní kolo. Zde jsem skončil na prvním místě. V pátek 1. března jsem 
se společně s Julií Hoňkovou vydal do Opavy na ZŠ Englišovu. Tady 
jsme se poprali s úkoly okresního kola. Zadání se dělilo na dvě čás-
ti - teoretickou a praktickou. V teoretické části jsme mohli získat 60 
bodů a v praktické 40. Nakonec jsem skončil s celkově 71 body na 
10. místě a stal jsem se úspěšným řešitelem. Z chemické olympiády 
jsem si odnesl diplom, dobrý pocit a cenné zkušenosti.

 Jan Riedl 9. A

Obličej v detailech - Tomáš Říčný
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Projektový den - Den Země
Společně s naší paní učitelkou Hoňkovou jsme my, deváťáci, při-

pravili pro celý vyšší stupeň projektový den s názvem „Den Země”. 
Zaměřili jsme se na lidské zdraví a tématy byly například monosa-
charidy, alkoholy, škrob a vitamíny.

Každá skupina, tvořená většinou 4 žáky, si připravila prezentaci 
a pokus.

Já jsem si se spolužačkami přichystala stanoviště na téma mono-
sacharidy, k němuž jsme si připravily dva pokusy. První byl s názvem 
„Modré z nebe”, nemyslím tu bonboniéru, a druhý se jmenoval „Se-
mafor”. Měly totiž jednu zásadní věc společnou, hlavní látka v nich 
byla glukóza a to je monosacharid.

Dress codem účastníků se staly modré nebo černé džíny a  bílé 
tričko. Heslem této akce nemělo být nic jiného než: „No stress, do 
přírody!”

Zahájení Dne Země proběhlo v sále pod velením Julči Hoňkové 
z 9.A a Matěje Tomíčka z 9.B

Po zahájení jsme se s  holkami přemístily na stanoviště, které se 
nacházelo v počítačové učebně. Měly jsme zde již vše připravené - 
od nasdílené prezentace, odměn, ukázek iontových nápojů až po 
potřebné látky na naše pokusy.

První skupinka žáků jiných tříd přišla okolo 9. hodiny a  hurá na 
to! Prezentaci jsme odříkaly zpaměti. Pro ty nejbystřejší posluchače 
jsme měly připravené odměny za naše zákeřné otázky.

Pokusy na našem stanovišti měly úspěch. Zapojovaly jsme do nich 
i žáky. Mohli si třeba sami protřepat látkami a zjistit tak, že opravdu 
mění barvy a není to kouzelnický trik, který jim šálí zrak, ale opravdo-
vá chemie. Avšak ani po osobním vyzkoušení nám někteří nevěřili. 
Dokonce i učitelé si naše pokusy vyzkoušeli!

Na stanovišti se střídaly skupinky jedna za druhou a my jsme se 
skoro nestíhaly připravovat na další prezentování naší práce. Moc 
jsme si to ale užily.

Ukončení proběhlo ve 13 hodin opět v sále. Tentokrát se toho uja-
la paní učitelka Hoňková. Poděkovala nám všem za krásně připrave-
ná stanoviště a za naši ochotu se na této akci podílet.

Projektový den se nám vydařil. Dokonce nám ho později chválili 
i další učitelé. Jsem vděčná za tuto zkušenost.

 Viktorie Marková, 9. B

NÁKUP DIDAKTICKÝCH  
POMŮCEK

POHLED PESIMISTY
Naprosto nesouhlasím s  nákupem didaktických zbytečností. Zá-

hadné mapy, které dětem svět neukážou a strašidelné kostry, které 
je praxi nenaučí. Peníze to zběsile z daní bere a nic z toho nemám, 
ani jeden zatoulaný haléř. V práci šichty zdlouhavé a úmorné. S vý-
chodem slunce, které mě probodává, vstávat a jít s noční sovou spát. 
Duše bublá, řve a prýská nenávistí z  těch otravných dětí. Neučí se 
a  zájem neprojeví o  jakési předražené didaktické pomůcky. Život 
ztrácí barvu i  lesk a  okno v  dřevěném rámu oprýskané chudobou 
mě vábí. Toxickou ekonomiku východu podpoříme z  naší chudé 
kapsy ještě víc a ironická budoucnost národa za měsíc nebude mít 
už vůbec nic.

POHLED OPTIMISTY
Naprosto souhlasím s nákupem didaktických pomůcek pro školy. 

Didaktické pomůcky ve všech podobách nedočkavě čekají na pou-
žití. Žáci se při pohledu zamilují. Jejich oči budou zářit jako hvězdy. 
Svůdné rysy pravítka s ryskou je přímo přitahují k rýsování jako silný 
a neodbytný magnet. Studenti jsou v jejich přítomnosti k nepozná-
ní. Jejich produktivita vzlétla jako pták. Peníze, které poklidně a po-
hodlně odletěly z  české kasy do čínských továren byly ta nejlepší 
investice. Děti, používající tyto brilantní pomůcky jsou budoucnos-
tí hrdého národa českého. A  pokud je někdo nezničí, budou tady 
s námi navždy a ucítí vůni záhadných map i další generace.

 Jakub Kostřica, 9. B, slohová práce (slohový útvar líčení)

Joy Run - jak jsme běželi
Dne 16. září se část naší třídy vydala s paní učitelkou Richterovou 

na charitativní akci “Joy Run”. Na místě jsme se zařadili do skupinek 
a dostali naše běžecká trička. S naší skupinkou běžela paní učitelka 
Veličková, která nás skvěle podporovala.

Hlavní myšlenkou akce bylo udělat postiženým lidem radost 
a  skvělý zážitek a  nesoutěžit pro vítězství. Naše skupinka běžela 
s Verčou, která jela ve speciálním vozíčku. Byla velmi milá, přátelská 
a komunikativní.

Tento rok se běžela 4 kola. Začátek běhu byl stanoven na deset 
hodin. Všichni jsme se zařadili na startovní čáře, vedle nás stál druhý 
tým z naší školy, vedl ho pan učitel Schreier. Všechny týmy nedočka-
vě a nervózně stály a čekaly na zapískání startovní píšťalky. Pískot 
startovací píšťalky prolomil ticho a my jsme se rozběhli. Cesta vedla 
parkem, po širokých cestách mezi stromy.

Na konci kola jsme mohli navštívit občerstvovací stanici, kde jsme 
si mohli dát ovoce a pitnou vodu a rovnou běžet dál do dalšího kola. 
Běželo se nám skvěle, celou dobu nám přálo nám počasí. V posled-
ním kole pořadatelé nastříkali pěnu na cestu, a  my jsme měli tím 
proběhnout, bylo to skvělé, hlavně pro Verču.

Ke konci závodu 
každý dostal me-
daile, nikdo nevy-
hrál. Pak jsme se 
vyfotili a  jeli jsme 
domů. Tento den 
byl super, a  jsem 
rád, že jsem měl 
příležitost udělat 
radost nejen sobě, 
ale i  postiženým 
dětem

 Karel Hlavica, 
9. B

Ulice (Marie Hlaváčová / Karmen Slaná)

Školní výlet v autokempu Podhradí

Charitativní závod JOYRUN
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Příroda v detailech (Marie Hlaváčová / Veronika Hoňková / František Pazdera)

Kam  
po základce

Výběr střední školy je nejtěžší část 
základky. Je tolik středních škol na vý-
běr. Ale která je ta správná? Všechny se 
mi honí hlavou.

Chci přece na školu, která mě bude 
bavit, která mě zaujme, která mi po-
může k budoucímu povolání. Ne školu, 
jež pro mě bude jen temným místem 
a zátěží. Rady a triky od ostatních ne-
chci. Nechci slyšet, co mám dělat, s čím 
se poprat, ale zároveň to potřebuji. Po-
třebuji se ptát na otázky, které jsou pro 
mě důležité, abych se dostala na mnou 
konečně vybranou a  vysněnou ško-
lu. Sedm měsíců strachu a  napětí, co 
bude. Z toho tři měsíce nepřetržitého 
učení. Zdá se, že je to nekončící horská 
dráha. Jen se dál protahuje a protahu-
je. Je k pokukání, že někteří vědí hned, 
ale ostatní se tím trápí dlouho.

Přemítám si školy, jež jsem si nevy-
brala. Nevím, jestli toho lituji. Možná 
ano, možná ne. Teď už s tím nic neudě-
lám. Vynasnažím se jít s hlavou vzneše-
nou. I kdybych párkrát zakopla, zved-
nu se, otřu si kolena a vkročím zpět na 
cestu budoucnosti.

 Marie Hlaváčová, 9. B

Adaptační výlet 
Jilešovice

Ráno dojdem na nádraží,
vlak nás do Jilešovic odváží.
Potom míříme k restauraci,
p. učitelka zjišťuje situaci.

Z restaurace nás vyhodí,
to se nám moc nehodí.
Jdem se projít podél řeky Opavy,
Většina z nás má trochu jiné představy.

Jedeme pořád ve směru,
až dojdeme k jezeru.
Chviličku tam odpočíváme,
pak se zpět na cestu dáme.

Přes koleje, přes řeku,
už se nechce člověku.
vracíme se po hodinách,
nechce se nám po prázdninách.

Zastavujem ještě na pití,
většina se nejlépe necítí.
Potom už z toho pařáku
nasedáme přímo do vlaku.

Však všichni jsme domů dojeli
a na výlet nikdy nezapomněli.
Teď už nás čeká jen výlet do Podhradí,
na ten se těším, ten nám taky nevadí.

 Daniel Volný, 9. B

Jak jsem se (ne)připravoval 
na přijímací zkoušky

Už od září jsem věděl, že se blíží jeden z mých zatím nejdůležitějších testů mého života. 
Bylo mi jasné, že čas plyne jako voda a zkoušky budou brzy tady, ale i přesto jsem svou přípra-
vu neustále odkládal s myšlenkou, že mám mnoho času. Pak ale plynuly hodiny, dny, týdny, 
a dokonce i měsíce a má příprava stále nezačala.

Vše bylo ale v pořádku, stále jsem měl plno času a měl jsem dojem, že příprava je zbytečná. 
Prostě jsem si jen šel napsat normální test. Později jsem vzdal brzkou přípravu a přišel jsem 
s plánem extrémně intenzivní přípravy téměř hned před termínem. Byl jsem odhodlán, že 
plán vyjde a zůstal jsem klidný. Čas plynul a já naprosto zapomněl na přijímací zkoušky, byl 
jsem si totiž téměř jistý o úspěšnosti mého plánu.

Najednou tu byl den podání přihlášek. I přes to, že jsem se nepřipravoval, spoléhal jsem na 
své instinkty a do přihlášky si dal gymnázium, konkrétně Slezské gymnázium. Od podání při-
hlášek zbýval do přijímacích zkoušek jen měsíc. Tehdy jsem si řekl, že má příprava musí začít. 
Ale i tak jsem na ni nedbal ani zdaleka tak, jako bych měl. Navštěvoval jsem sice přípravku 
ve škole, ale doma jsem nic navíc nedělal. Do matematiky jsem si jen jednou za čas spočítal 
pár příkladů a češtině jsem se nevěnoval vůbec. Tehdy mi došlo, že test je hned za rohem, 
a věděl jsem, že na přijímačkách mi budou konkurovat lidé, kteří se připravovali měsíce. Ale 
mé instinkty mi napovídaly, že test napíšu dobře a na gymnázium se dostanu.

Když přišel den přijímacích zkoušek, uvědomil jsem si, že mé instinkty byly samozřejmě 
správné, a odpovídal jsem na jednu matematickou otázku za druhou. Poté přišla čeština a ta 
mě udělala ještě klidnějším. Po odchodu z budovy jsem věděl, že z výsledků nemusím být 
vystresovaný. Pár dnů před rozhodnutím o tom, kdo se dostal, a kdo ne, přišlo oficiální obe-
známení s body. Když jsem na obrazovce viděl 44 bodů z češtiny a 40 z matematiky, byl jsem 
si o své účasti na gymnáziu jistý.

 Karel Pelka, 9. B

Veletrh práce v Opavě

Ulice (Veronika Hoňková)
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GRATULACE

Čtvrtá řada zleva: Jan Gaideczka, Jan Hejduk, Magdaléna Cionová, Tomáš Gross, Daniel Volný, Šimon Heinrich, Filip Kupka. Třetí řada zleva: Kateřina Falharová, Viktorie Marková, Tereza Broďáková, 
Aneta Bendová, Zuzana Malohlavová, Amálie Zíková, Veronika Hoňková, Matěj Bartošek, Valerie Kupčíková, Emílie Riedlová, Aneta Riedlová, Adriana Hřivnáčová, Iva Lisníková, Julie Hoňková. 

Druhá řada zleva: Jan Riedl, Natálie Falharová, František Lyko, Jakub Kaštovský, Daniel Langer, Rozálie Bartošková, Lydie Jantošíková, Kristýna Kostřicová, Lukáš Pivoda, Samuel Chudo, Ela Krettková, 
Ema Žídková, Mia Štichauerová, Viktor Glabazňa, Tadeáš Švarc. První řada zleva: Kryštof Dvorský, Tomáš Pawlorek, Nela Müllerová, Emma Steuerová, Sofie Benešová, Timea Imrýšková, 

Klára Malohlavová, Viktor Steuer, Ema Zdrálková, Julie Kříbková, Natálie Repaská, Martin Klimeš, Filip Dubný. Chybí: Maya Herberová, Nelly Horklová, Antonie Seidlová, Amálie Marie Malohlavová, 
Radim Bunček, Sebastian Mijalovský, Matěj Berousek, Vojtěch Lelek, Matěj Grundza, Martin Stránský, Tomáš Kubín, Adéla Žídková a Radim Bunček

„VELKÁ GRATULACE NAŠIM NADANÝM A OCENĚNÝM ŽÁKŮM V TOMTO ŠKOLNÍM ROCE!!!“


